
Še bolj varčevati
S problemske konference komunistov
v Astri

V sredo. 7. aprila, so se
Astrini komunisti zbrati na pro-
biemski konferenci. kjer so
obravnavali tri teme osnutek
plana sozda za leto 19821 vidi-
ka realizacije piana za leto
1981. teze za razvojno in po-
slovno poliliko sozda in infor-
miranje v sozdu.

Kliub nekoliko siabSi udelež-
bi so v nekaj vet kot treh urah
femel/ito obdefafi nafitete te-
me Poročevalca prl prvi m
drugi točki sta bila člana kole-
gijskega poslovodnega odbo-
r.t Miran Verdel in Adi Rogelj.
t r\ tretji pa urednik Aslrinega
t isopisa Borut Pogačnik.
I Konference so se udeležile
t -di delegacije proizvodnih
csiovnih organizacij. združe-
mh v sozd. Glede plana za le-
tošnje leto so bila sprejeta vo-
dila in smernice: več in bolje

varčevati; napeti vse sile za
dosego tetoSnjega plana kljub
zaostrenim pogojem gospo-
darjenja; povečati medsobojne
blagovne tokove med Članica-
mi sozda; uvesti nagrajevanje
po delu v vseh tistih DO. kjer to
5e ni zaživelo: izboij&ati delov-
no disciplino. solventnost. ra-
cionalizirait zaposlenost; sial-
no (zboi/žavati odnose med
OO in detovno skupnostjo
skupnih služb kakor ' tudi
odnose med delavci in drugo

Podprli so teze posiovne in
razvojne politike sozda, ki so
bite na tej konferenci prvtč jav-
no predstavijene. Teze bodo
nedvomno precej pripomoglek
usmeritvi sozda in naravnano-
sti v jugoslovanski in slovenski
prostor, saj brez razvojne in
poslovne politike ni moč priča-
kovati strateških odločitev, ki
pa so in bodo v zaostrenih po-
gojih gospodarjenja še kako
pomembne. Tudi sicer so o se-
danjih pogojih gospodarjenja
veliko razpravljali. Predstavni-
ki proizvodnega dela sozda so
vse navzoče seznanili z vrsto
problemov. s katerimi se sedaj
srečujejo: od nabave surovin
\z uvoza do disparitete cen,
pomanjkanja nafte in padca
kupne moči.

Da bi mogli delavci sozda
boije samoupravljati so bili
mnenja, da bo potrebno infor-
miranosti posvetiti več pozorr

nosti. Kar 36 odstotkov delav-
cev ne dobiva Astrinega časo-
pisa. Čeprav so objpktivne te-
Žave morda le v eni DO. ki ni s
slovensko govorečega po-
dročja, pa v drugih prevladuje
subjektivna ocena, da je po-
Irebno Stediti tudi na področju
informiranja. Komunisli so
takšne poskusne Stednje na
račun informiranosti zavrntli.

Predstavniki proizvodnih DO
so imeli tudi nekaj kritičnih
pripomb na račun trgovinske-
ga dela sozda, predvsem pri
preskrbi surovin tako doma
kot iz uvoza. Menili so, da so
blagovni tokovi usmerjeni pre-
več v plasman in premalo v
nabavo, kjer pa so sedaj pro-.
blemi največji. Nekaj odprtih
problemov je bilo tudi glede
solventnosti v sozdu, kar pa
bodo z dobro voljo in pred-
vsem za boljšo discipltno v po-
slovanju zmogli premagati.

TakSna probfemska konfe-
renca je lahko nadvse po-
membna, če se problemi od-
krito povedo in Če se seveda
najdejo zanje tudi ustrezne re-
Šitve čeprav je bilo razprav-

Ijalcev boij maio, se zdi. da
premor do naslednje konfe-
rence ne bi smel biti predolg
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